



教育、快夏



Lotus

用餐須知/單點吃到飽活動規則

- 自助區之沙拉、飲料、甜點與白飯皆為無限供應,歡迎自取。
- 用餐時間為110分鐘,自首位入席賓客 起計時;最後點餐時間為午餐13:30/ 晚餐20:30。
- 每15分鐘開放點餐一次,每次最多可選擇6道餐點。
- 本專案恕不提供打包服務,所有餐點不得外帶。
- 為避免浪費,每桌剩餘餐點不得超過兩盤。若超過將酌收清潔費每人NT\$150元。
- 本專案可適用 敦親睦鄰優惠及住房賓客 優惠,其餘折扣與優惠活動恕不適用。(折扣後須加原價10%服務費)







Staples 主食類 馬來風炒粿條

馬來風炒樣條 傳統辣醬炒飯 馬來咖哩叻沙鮮蝦湯麵





Soups熱湯類

香檸排骨湯 酸辣蝦湯







Main Dishes 主菜類







滑蛋咖哩炒蝦 滑蛋咖哩炒蟹 喀拉拉咖哩牛肉 紅腰豆瑪莎拉 燉綠咖哩雞 泰式辣炒海鮮 打拋肉 仁當牛肉







Grilled & Fried 烤炸區月亮蝦餅







月亮蝦餅 金錢蝦餅 白坦都里雞 坦都里雞 蒜蓉饟 饟烤餅















蝦醬四季豆 蝦醬空心菜 蝦醬高麗菜 清炒四季豆 清炒空心菜 清炒高麗菜



清蒸檸檬魚排 椰薑黃醬烤鱸魚排 Fish Dishes 魚類





Lotus

All-You-Can-Eat Event Rules

- Salads, drinks, desserts, and rice from the buffet area are available for unlimited self-service.
- Dining time is limited to 110 minutes, starting when the first guest is seated. Last order time is 13:30 for lunch and 20:30 for dinner.
- Orders may be placed every 15 minutes, with a maximum of 6 dishes per round.
- Takeaway service is not available for this package. All dishes must be consumed on-site.
- To minimize food waste, no more than two plates of leftovers are allowed per table. A cleaning fee of NT\$150 per person will be charged if exceeded.
- This offer may be used in conjunction with the Neighborhood Benefit and Guest Benefit, but is not applicable with other discounts or promotions. A 10% service charge based on the original price will be applied after any discount.

ADULTS NT\$880 +10% CHILDREN
6-12 years
NT\$480
+10%

3-5 years NT\$240 +10%







Staples 主食類

Wok Fried Rice Noodles in Malaysian Style Malaysian Style Wok Fried Rice with Chili Sauce Malay Curry Laksa Shrimp Noodles Soup





Soups熱湯類

Lemongrass with Pork Ribs Soup Tom Yum Goon (Hot and Sour Shrimp Soup)







Main Dishes 主菜類







Thai-Style Curry Shrimp With Egg
Thai-Style Curry Crab With Egg
Kerala Beef Curry
Red Kidney Beans Masala
Green Curry Chicken
Thai Spicy Stir-fried Seafood
(Shrimps/Squid/Clams)

Pad Krapow Moo (Stir-Fried Basil Pork)
Rendang Beef







Grilled & Fried 烤炸區

















Vegetables 青菜類

Shrimp Paste String Beans
Shrimp Paste Water Spinach
Shrimp Paste Cabbage
Stir-Fried String Beans
Stir-Fried Water Spinach
Stir-Fried Cabbage





Steamed Fish with Lemon Sauce
Baked Sea Bass with Coconut Turmeric

Fish Dishes 魚類